
BARCELONA 07/10/21

DATA 07/10/2021 (19h00)- Per videoconferència (Google Meet)

ASSISTENTS (VIDEOCONFERÈNCIA)
Magalí Szalardi (Vocal Migdia) Ruth Valls (vocal extraescolars)

Luciana Michelli (Vocal familiars i amics músics) Marta Uriel (GT relacions externes)

Marta Pérez (secretària) Cinthya Villafaña (Vicepresidenta)

Blanca Sanchez (Co-Vocal Medi Ambient i Salut) Irene Gonzalez (Tesorera)

Sara Abadia (Secretària)

ORDRE DEL DIA https://meet.google.com/hyz-ohtq-rxq

1- APROVACIÓ CALENDARI JUNTES I ASSEMBLEES.

2- NOVETATS SERVEI DE MENJADOR (situació monitors i associació kampi ki pugui)

3-  RESUM CONSELL ESCOLAR 5/10

4- VIATGE SISÈ

5- INSTITUT

1. APROVACIÓ CALENDARI

Es fan les modificacions pertinents i s’aprova el calendari. S’adjunta al final de l’acta.

2. NOVETATS SERVEI MENJADOR

Kampi ha pagat a tothom l’1 d’octubre, presentant els justificants de les ordres de
pagaments de les nòmines de setembre. Tot i que encara no ha presentat el pla de viabilitat
econòmica a l’AFA, tenen programades una cita amb un consultor independent i amb
Barcelona Activa pel proper 19 d’octubre. Durant la setmana següent ens passaran el retorn
de com està la situació.

D’altra banda hi ha novetats sobre el contracte entre Vatua i l’AFA: s’ha fet l’assessorament
amb una advocada i ja es té la versió definitiva del document. La setmana que ve Vatua
tornarà el contracte signat.

3. RESUM CONSELL ESCOLAR 5/10

La Gabriela Parra, representat de l’AFA al Consell Escolar, no va poder assistir a la junta per
fer-nos el resum, però ens l’envia per mail. És aquest:

El Consell se celebró el martes 5 de octubre en la terraza de la planta de petits. Es el primer
Consell presencial desde que comenzó la pandemia Covid.
Están presentes, Marie como secretaria, Paula que lleva las funciones de sustituta de
dirección mientras Aroa esté de baja. Participan dos maestros y una maestra y la maestra
Tic de la escuela.

https://meet.google.com/hyz-ohtq-rxq
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Comunican que el referente Consorci ha cambiado y aún no tenemos una nueva persona.
Correcciones: Corrección solicitada desde Afa sobre el documento Plan de Actuación
General publicado en web el 11 de octubre: Dónde dice "las extraescolares serán
aprobadas en asamblea, debe decir Las actividades extraescolares serán propuestas por la
comisión de extraescolares y aprobadas en Consell escolar". Corregida
Una consellera solicita información sobre el estado de las votaciones a Conselleres.
Desde hace dos años no se realizan convocatorias, aplazadas por la pandemia. En este
momento las familias tienen un representante menos al haber marchado un conseller por fin
de ciclo de primaria.
La Dirección comunica que desde el Consorci se informa que "o se llama a alguien de la
bolsa de suplentes o se espera a las próximas elecciones". Comentan que las próximas
elecciones se realizarán a fin de este año 2021.
Desde Afa se hace el comentario de que independiente de la cantidad, las representantes
de familias y claustro habríamos de construir en la misma dirección y que ante esta
circunstancia sobrevenida, se espera a las elecciones para constituir el bloque familias
completo.
Se revisan para aprobación la Memoria, la Planificación General de Actuación y el Plan
General de Actuación. Estos documentos previamente fueron compartidos días antes de la
reunión.
Se aclaran dudas, se especifican fechas de salidas y colonias.
Se explica el proceso actual de formación del claustro sobre Matemáticas y la
implementación del Proyecto Lingüístico, una vez terminada la formación. Se plantea que se
está trabajando en cómo dar a conocer el documento, más allá de colgarlo en la web.
Un maestro comenta la posible incorporación en las evaluaciones de un apartado para que
las familias se comprometan con áreas específicas que acompañen los procesos de
aprendizaje. Por ahora la idea es una hoja con espacios a rellenar y que han de acabar de
darle forma.
Desde Afa se pregunta si hay medios reales para asumir la gestión de la información que
llegue desde las familias: aumento de tutorías, como se conseguiría el seguimiento, etc
Tema comisiones mixtas
Explican que no todas las comisiones están constituidas. Comentan que ven que la
comisión Festes no tiene participantes. Preguntan por la organización de la comisión y de
qué fiestas se encarga.
Se explica desde Afa que la comisión mixta de fiesta está encargada de tres fiestas y que
las fiestas restantes son a cargo del claustro. Que cada grupo tiene su propio presupuesto
independiente. (Las fiestas organizadas por el claustro tienen una partida en el presupuesto
general de la escuela).
Tema recursos NEE
Explican que están pasando por un momento delicado a nivel de recursos humanos para
atender las NEE. La unidad SIEI está completa con 10 infantes, pero que dentro de la
escuela hay infantes no detectados con demandas específicas.
Explican que al disminuir la dotación Covid, aún con los refuerzos obtenidos (perfiles NEE)
las necesidades de la escuela en cuanto a seguridad y soporte están estresadas. Les
preocupa el escenario al acabar completamente la dotación de refuerzo el próximo curso.
Demandan a Afa el apoyo para visibilizar la situación. No especifican en qué acciones.
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Matrícula viva
De las 18 plazas ofrecidas a comienzo de curso, sólo quedaban por llenar 4.
Solicitan información sobre qué recursos aportaría Afa: estaban hablando en relación a las
charradas y acciones de contenido, p.e. ciclo de sexualidad.
Una consellera pregunta sobre el acompañamiento a las nuevas maestras, sobre cómo
se lleva a cabo el protocolo de la escuela. Explican que es un tema delicado y que es
temprano para evaluar.
Menjador: Se aprueba la sesión del menjador a AFA por el curso 21/22
Se agenda el próximo Consell para Enero de 2022.

4. INSTITUT

Al tercer trimestre del curs passat, va tenir lloc una reunió entre membres de l’AFA i la
direcció de l’escola per contextualitzar i sensibilitzar en l’històric de reivindicació d’un institut
que doni continuïtat al projecte educatiu de l’escola. En aquell moment va haver-hi una
reunió amb el Consorci d’Educació i es va passar un qüestionari a les famílies per valorar la
quantitat d’alumnes de 6è que viuen en la zona d’influència. Els resultats d’aquesta
enquesta és que 1 de cada 5 famílies no té el puntatge màxim (suma de l’adscripció a
l’escola i de la zona d’influència), per entrar a l’institut. Tanmateix cal comptar amb que
aquest grup té una línea més, per ser bolet.

Hi ha pendent una altra reunió entre l’escola i el Consorci per veure com es planteja el pas a
l’institut d’aquest sisè. Encara no hi ha data per aquesta reunió. En el proper consell escolar
es demanarà preguntar al representant del Consorci sobre el tema.

L’Angeleta Ferrer té dues línees i acull a alumnes de l’Escola dels Encants i de l’Escola
Ramon Llull, per tant no hi ha garantia de que aquest sisè pugui entrar a l’institut.

5. VIATGE 6è

En motiu de la petició de l’espai del pati per a fer la reunió d’aquest passat dimecres dia 6,
un grup de mares son informades per part de l’equip directiu de que el viatge de fi de curs
de 6è enguany tindrà un format diferent.

La reunió de famílies al pati va anar bé, però és necessari que hi hagi informació clara i
oficial de l’escola per tal de poder organitzar-nos com a famílies. Demà dia 8 haurà una
reunió entre dos representants de l’equip de mestres de grans i mares de 6è. La idea
principal d’aquesta reunió és obtenir informació clara sobre aquest canvi de parer i que
aquesta sigui traslladada a totes les famílies implicades el més aviat possible.

S’espera a que a partir de la reunió per ambients del dia 13/10 es pugui recopilar un llistat
de pares i mares de sisè per fer un grup i començar a organitzar les accions pertinents.

La reunió finalitza a les 20:20 hores



 

 

        

CALENDARI 2021-22 

                       

SETEMBRE  OCTUBRE  NOVEMBRE 

dl dm dc dj dv ds dg  dl dm dc dj dv ds dg  dl dm dc dj dv ds dg 

  1 2 3 4 5      1 2 3  1 2 3 4 5 6 7 

6 7 8 9 10 11 12  4 5 6 7 8 9 10  8 9 10 11 12 13 14 

13 14 15 16 17 18 19  11 12 13 14 15 16 17  15 16 17 18 19 20 21 

20 21 22 23 24 25 26  18 19 20 21 22 23 24  22 23 24 25 26 27 28 

27 28 29 30     25 26 27 28 29 30 31  29 30      

                       

        

                       

DESEMBRE  GENER  FEBRER 

dl dm dc dj dv ds dg  dl dm dc dj dv ds dg  dl dm dc dj dv ds dg 

  1 2 3 4 5       1 2   1 2 3 4 5 6 

6 7 8 9 10 11 12  3 4 5 6 7 8 9  7 8 9 10 11 12 13 

13 14 15 16 17 18 19  10 11 12 13 14 15 16  14 15 16 17 18 19 20 

20 21 22 23 24 25 26  17 18 19 20 21 22 23  21 22 23 24 25 26 27 

27 28 29 30 31    24 25 26 27 28 29 30  28       

        31               

         

                       

MARÇ  ABRIL  MAIG 

dl dm dc dj dv ds dg  dl dm dc dj dv ds dg  dl dm dc dj dv ds dg 

 1 2 3 4 5 6      1 2 3        1 

7 8 9 10 11 12 13  4 5 6 7 8 9 10  2 3 4 5 6 7 8 

14 15 16 17 18 19 20  11 12 13 14 15 16 17  9 10 11 12 13 14 15 

21 22 23 24 25 26 27  18 19 20 21 22 23 24  16 17 18 19 20 21 22 

28 29 30 31     25 26 27 28 29 30   23 24 25 26 27 28 29 

                                          30 31      

                                     

                       

JUNY  JULIOL   

dl dm dc dj dv ds dg  dl dm dc dj dv ds dg         

  1 2 3 4 5      1 2 3         

6 7 8 9 10 11 12  4 5 6 7 8 9 10         

13 14 15 16 17 18 19  11 12 13 14 15 16 17         

20 21 22 23 24 25 26  18 19 20 21 22 23 24         

27 28 29 30     25 26 27 28 29 30 31         

                       

        
 

 

 
 
 

 

 

 

 

JUNTES ORDINÀRIES (Presencials)  ASSEMBLEES 

JUNTES ORDINÀRIES (On-line)  ASSEMBLEES EXTRAORDINÀRIES 

JUNTES EXTRAORDINÀRIES  


